
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 3. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 443
Anser ministeren det som forsvarligt, at Slagelse Kommune kan administrere efter en
miljøgodkendelse, der oprindeligt er lavet i 2008, og som slet ikke lever op til de græn-
seværdier, der tilbage i 2010 blev vedtaget i EU for at beskytte havmiljøet? Der henvi-
ses til artiklen ”Ny rapport: Udledning af spildevand ved Stigsnæs truer havmiljøet” fra
Tv2 Øst den 27. november 2020 (www.tv2east.dk/slagelse/ny-rapport-udledning-af-spil-
devand-ved-stigsnaes-truer-havmiljoeet).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 10. december 2020.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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